
IZVJEŠTAJ 
 

O glasanju predstavnika DUIF „Polara Invest“ a.d. - OAIF "Jahorina Koin" na  sjednici Skupštine 
akcionara Vodovod  a.d. Banja Luka održanoj 20.03.2023. godine 
 
Vrijeme: 12:00 časova 
Mjesto: Sjedište uprave društva, ul. Marije Bursać br.4, Banja Luka 
Predstavnik fondova: Pero Jandrić 
Kvorum: 28.916.231 glasova ili 81,10% od ukupnog broja. 

Dnevni  red:                                                                                                                                                                               
1.Imenovanje radnih tijela: komisije za glasanje, zapisničara i dva ovjerivača zapisnika                             
Glasao: ZA.  

2. Razmatranje i usvajanje Izvoda Izvoda iz Zapisnika sa 22. redovne Skupštine akcionara, održane 
dana 28.06.2022. godine.                                                                                                                              
Glasao: ZA.   Obrazloženje: Nemamo primjedbi na zapisnik. 

3. Razmatranje i donošenje Odluke o utvrđivanju Poslovne politike Društva za 2023. godinu.  

Glasao: ZA.    Obrazloženje: Nemamo primjedbe na predloženu Poslovnu politiku  

4. Razmatranje i donošenje Plana poslovanja  Društva za 2023. godinu i razmatranje i donošenje 
programa invesrticija za 2023. godinu. 
Glasao: UZDRŽAN.  

Obrazloženje: u Planu poslovanja za 2023. godinu izričito je navedeno da se od Skupštine Grada traži 
usklađivanje cijene vode uvođenjem distributivnog troška kao fiksnog dijela jedinstvene cijene vode 
kojim bi se eliminisali negativni efekti izazvani stanjem na tržištu. 
Distributivna naknada bi se utvrdila u strukturu jedinstvene cijene i bila bi fiksna u zavisnosti od samog 
profila mjernog mjesta, odnosno vodomjera korisnika usluge. Navedena naknada bi se kretala  u 
rasponu od 1,50 KM do 12,50 KM (bez PDV), a zavisno od profila vodomjera. 
Takođe je izričito navedeno da varijabilni dio jedinstvene cijene koštanja kubnog metra vode za piće 
ostaje nepromjenjen, odnosno sama cijena vode i kanalizacije po svim kategorijama potrošača bi 
ostala ista tj. nepromjenjena. 
Na samoj sjednici Skupštine akcionara, a na upit od čega se sastoji traženo povećanje cije vode,  
istaknuto je da se od Skupštine Grada pored odobrenja uvođenja distributivnog troška traži i povećanje 
cijene vode od 12% u odnosu na sadašnju cijenu, a koje nije nigdje pominjano u samom planu 
poslovanja. 
Pored navedenog bitno je istaći da je planirani prihod Društva za 2023. godinu u iznosu od cca 
20.300.000 KM a da se među stavkama prihoda nalazi i prihod od naknade za distributivni trošak od 
1.200.000 KM a na osnovu kojeg je planirana  dobit Društva za 2023. godinu u iznosu od 77.990 KM, 
što znači da ako Skupština Grada ne odobri  uvođenje distributivnog troška da to automatski povlači 
poslovanje sa značajnim gubitkom.      
 

Kao predstavnik Fonda po svim tačkama dnevnog reda glasao sam na osnovu prezentovanih 
materijala i uvažavajući instrukcije Društva za upravljanje za glasanje na skupštini.  
Sve predložene Odluke su usvojene. 

 
U Banjoj Luci, 27.03.2023. godine 
Broj: 48-02/23 
 
Pero Jandrić 


